
 
 
 
  

 
 

Bestyrelsesmøde i ungdomsskolen 03/05-21 kl. 18.30 i HUC 
Deltagere Christine Kaas Nørregaard, Inge Lise Dyrekær Larsen, Karsten Kardos, Mai 

Smedegaard, Michael Bredøl, Martha Christine Harild, Mathias Arnvig Zilberberg, 
Ulla Dræbye, Søren Peter Kanne Møller og Mikael Lieberkind 

Referent  

Fraværende  

 

Punkt Dagsorden og referat 
1 Status – Corona -  

Smitte  
Restriktioner  

Podehold 
Samarbejde i en coronatid 

Ref Ungdomsskolen har haft en meget lille sæson. 

Grundet nedlukningen skal der arbejdes hårdt på, at få de unge på banen igen. 
Online klub har givet medarbejderne et større fællesskab og har skabt en vi 
følelse – Dette også på lederniveau. 

Fødekæden til ungdomsskolen er brudt – Der er behov for en revitalisering af 
ungdomsskolen og klubberne. 
Aftenlubmedarbejderne har brugt aftenerne på at møde de unge i byerne. 
Test af elever, lærere og andre ansatte er forankret i ungdomsskolen 

2 Fremtid 

Ungdomsskole  
Klubber  
U-HUSE  
 

Ref  

3 Økonomi 
 

Ref  

4 Makerspace 

 

Ref Ungdomsskolen er ved at etablere et lokale med Makerspace, hvor de unge kan 
bruge lokalet i fritiden. 

5 Projekt 10. klasse 

Transport 
 

Ref Der arbejdes på 3 forslag på en fremtidig 10. klasse i kommunen. Ungdomsskolen 
er med som samarbejdspartner. 
Movia har lavet en afdækning af kommunens transportbehov mht. optimering af 
økonomien. 

6 Rygepolitik 

 Lov om røgfri miljøer   Røgfri skoletid 

   

Adobe Acrobat 

Document
                                       

  
Ungdomsskolens forslag til rygepolitik 
 

Ref  

7 Arbejde i fremtiden 

Pjece: Forebyg og håndter krænkelser 

Stærke arbejdsfælleskaber 

Udviklingsplaner 

Handleplaner 

https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2019/966
https://sum.dk/Aktuelt/Nyheder/Forebyggelse/2019/December/~/media/Filer%20-%20dokumenter/01-tobak/04-FAKTAARK-Roegfri-skoletid.pdf
https://www.arbejdsmiljoweb.dk/media/mhsfgxzv/bfa-kraenkendehandlingerafsexuelkarakter_web.pdf
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Handleplan digitale krænkelser  Handleplan v/salg af narko, bande v/skole            
 

Ref Handleplaner blev omdelt 

8 Politikere i bestyrelsen  
 

Ref Ungdomsskolen ønsker repræsentation af byrådspolitikere i bestyrelsen – Der 
udarbejdes et forslag, der sendes til byrådet. 

9 Mikael i fremtiden 
 

Ref 
 

Mikael har valgt, at gå på pension pr. 31/8 2021 
 

1o Evt. 
 

Ref  
 

 
 

 

 


